

Regulated information – Privileged information

Press release pursuant to Article 8 § 1 of the Belgian Royal Decree of April 27th, 2007  
relating to takeover bids

Paris, June 26, 2017

**Natixis has reached an agreement for the acquisition of 50.04% of the capital of Dalenys at a price of EUR 9 per share, which, if completed, will be followed by a mandatory public offer by Natixis on Dalenys**

Natixis announces the signature of an agreement to acquire 50.04% of the capital of Dalenys (representing, with the profit shares which would also be acquired, 58.09% of its voting rights) from Saint-Georges Finance and Jean-Baptiste Descroix-Vernier at a price of 9 EUR per share<sup>1</sup>.

Completion of this deal is subject to the following conditions precedent (i) the prior authorization from the French supervising authority (*Autorité de contrôle prudentiel – ACPR*); (ii) the transfer of the telecom activity of the group Dalenys (carried out through Rentabiliweb Telecom SARL), and (iii) the granting by the FSMA of a derogation from Article 53, §1, 2°, of the Belgian Royal Decree of April 27<sup>th</sup>, 2007 relating to takeover bids.

In accordance with Belgian stock market regulation, once this deal is completed, a public bid will be launched for Dalenys' remaining capital, listed on the Euronext stock exchanges in Brussels (EBR: NYS) and Paris (C compartment).

- 1) I.e. a 38% premium on the 3-month weighted average stock price and a 46% premium on the 30-day weighted average stock price
- 2) According to Frenchweb in 2016 et 2017



**About Natixis**

Natixis is the international corporate, investment, insurance and financial services arm of Groupe BPCE, the 2nd-largest banking group in France with 31.2 million clients spread over two retail banking networks, Banque Populaire and Caisse d'Epargne.

With more than 16,000 employees, Natixis has a number of areas of expertise that are organized into three main business lines: Corporate & Investment Banking, Investment Solutions & Insurance, and Specialized Financial Services.

A global player, Natixis has its own client base of companies, financial institutions and institutional investors as well as the client base of individuals, professionals and small and medium-size businesses of Groupe BPCE's banking networks.

Figures as at December 31, 2016

**About Dalenys**

Founded in 2002 by Jean-Baptiste Descroix-Vernier, Dalenys -NYS- (formerly Rentabiliweb) offers Payment Marketing solutions that aim to increase revenues for online and point-of-sale merchants. Ranked #1 of French Fintech by Frenchweb in June 2016, Dalenys offers solutions that integrate transactional and marketing data to increase the conversion of the customers during their purchasing path. With over 200 employees in France and abroad, publicly traded on Euronext Brussels and Paris (C compartment), the company rigorously applies the ten principles laid out by the UN Global Compact and is eligible to the FCPI investment funds and to the French PEA-PME savings plan.

CONTACTS:

INVESTOR RELATIONS:

investorelations@natixis.com

Pierre-Alexandre Pechmeze  
Souad Ed Diaz  
Christophe Panhard  
Brigitte Poussard

T + 33 1 58 19 57 36  
T + 33 1 58 32 68 11  
T + 33 1 58 55 43 98  
T + 33 1 58 55 59 21

PRESS RELATIONS:

relationspresse@natixis.com

Elisabeth de Gaulle  
Olivier Delahousse  
Sonia Dilouya

T + 33 1 58 19 28 09  
T + 33 1 58 55 04 47  
T + 33 1 58 32 01 03

[www.natixis.com](http://www.natixis.com)



Information réglementée – Information privilégiée

Communiqué de presse établi en application de l'article 8, §1er, de l'arrêté royal du 27 avril 2007  
relatif aux offres publiques d'acquisition

Paris, le 26 juin 2017

**Natixis a conclu un accord portant sur l'acquisition de 50,04% du capital de Dalenys au prix de 9 EUR par action, qui, si elle se réalise, sera suivie du lancement par Natixis d'une offre publique obligatoire sur Dalenys**

Natixis annonce la signature d'un accord portant sur l'acquisition de 50,04 % du capital de Dalenys (représentant, avec les parts bénéficiaires qui seraient également acquises, 58,09% de ses droits de vote) auprès de la société Saint-Georges Finance et de Jean-Baptiste Descroix-Vernier sur la base d'un prix de 9 EUR par action<sup>1</sup>.

La réalisation de l'opération est soumise aux conditions suspensives suivantes : (i) l'autorisation préalable de l'Autorité française de contrôle prudentiel (ACPR) ; (ii) la cession de l'activité télécom du groupe Dalenys (exercée par Rentabiliweb Telecom SARL), et (iii) l'obtention d'une dérogation de la FSMA à l'article 53, al. 1er, 2° de l'arrêté royal belge du 27 avril 2007 relatif aux offres publiques d'acquisition.

Conformément à la réglementation boursière belge, cette opération, une fois réalisée, sera suivie d'une offre publique d'achat sur le solde du capital de Dalenys, société cotée en bourse sur Euronext Bruxelles (EBR : NYS) et Paris (compartiment C).

1) Soit une prime de 38% sur le cours moyen pondéré 3 mois et de 46% sur le cours moyen pondéré des 30 derniers jours

#### **À propos de Natixis**

*Natixis est la banque internationale de financement, de gestion, d'assurance et de services financiers du Groupe BPCE, deuxième acteur bancaire en France avec 31,2 millions de clients à travers ses deux réseaux, Banque Populaire et Caisse d'Épargne.*

*Avec plus de 16 000 collaborateurs, Natixis intervient dans trois domaines d'activités au sein desquels elle dispose d'expertises métiers fortes : la Banque de Grande Clientèle, l'Épargne & l'Assurance et les Services Financiers Spécialisés.*

*Elle accompagne de manière durable, dans le monde entier, sa propre clientèle d'entreprises, d'institutions financières et d'investisseurs institutionnels et la clientèle de particuliers, professionnels et PME des deux réseaux du Groupe BPCE.*

*Mise à jour des chiffres : 31 décembre 2016*

#### **À propos de Dalenys**

*Créé en 2002 par Jean-Baptiste Descroix-Vernier, Dalenys -NYS- (ex-Rentabiliweb) propose des solutions de Payment Marketing visant à augmenter les revenus des marchands en ligne ou en point de vente. N°1 des Fintech françaises selon Frenchweb en juin 2016, les solutions de Dalenys intègrent des données transactionnelles et marketing pour augmenter la conversion des clients lors d'un achat. Constitué de plus de 200 collaborateurs en France et à l'étranger, côté en bourse sur Euronext Bruxelles et Paris (compartiment C), l'entreprise applique rigoureusement les dix principes établis par l'ONU en tant qu'adhérent au Pacte Mondial et est éligible aux FCPI et aux PEA-PME.*

#### CONTACTS:

##### RELATIONS INVESTISSEURS:

investorelations@natixis.com

Pierre-Alexandre Pechmeze  
Souad Ed Diaz  
Christophe Panhard  
Brigitte Poussard

T + 33 1 58 19 57 36  
T + 33 1 58 32 68 11  
T + 33 1 58 55 43 98  
T + 33 1 58 55 59 21

##### RELATIONS PRESSE:

relationspresse@natixis.com

Elisabeth de Gaulle  
Olivier Delahousse  
Sonia Dilouya

T + 33 1 58 19 28 09  
T + 33 1 58 55 04 47  
T + 33 1 58 32 01 03

[www.natixis.com](http://www.natixis.com)

